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Vragen van het lid Ulenbelt (SP) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over de berichten over een kwikvergiftiging bij AzoNobel 
(ingezonden 15 april 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de berichten over een kwikvergiftiging bij AkzoNobel?1 2 

Vraag 2
Heeft de Inspectie SZW ooit onderzoek gedaan naar de blootstelling aan kwik 
bij AkzoNobel in Hengelo? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat waren de 
resultaten? 

Vraag 3
Heeft de arbodienst metingen gedaan naar de kwikblootstelling? Zo ja, wat 
waren de resultaten? 

Vraag 4
Wat waren feiten en omstandigheden die hebben geleid tot schikking van een 
vermoedelijke kwikvergiftiging? 

Vraag 5
Is van deze vermoedelijke kwikvergiftiging melding gemaakt bij het Neder-
lands Centrum voor Beroepsziekten? 

Vraag 6
Heeft AkzoNobel meer schikkingen getroffen als het gaat om vermoedelijke 
beroepsziekten? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat schikkingen niet het karakter moeten krijgen van het 
onder de pet houden van miststanden en dat feiten en omstandigheden rond 
schikkingen rond vermoedelijke beroepsziekten tot het bedrijf herleidbaar 
moeten worden geregistreerd? Zo nee waarom niet?

1 www.tubantia.nl/regio/hengelo-en-omgeving/hengelo/zieke-monteur-akzonobel-in-hengelo-
vocht-10-jaar-voor-schadevergoeding-1.5918057

2 http://www.tubantia.nl/regio/hengelo-en-omgeving/hengelo/akzonobel-niemand-heeft-hier-een-
kwikvergiftiging-opgelopen-1.5919595
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